
Bestyrelsesmøde d. 22/8-2024
Til stede: Helle, Pia, Betina, Charlotte, Anne.

1. Formandens beretning
- Der er et stort fald i stævnestartere i hele landet. Det ser lidt bedre ud

med springningen på Fyn end det har gjort tidligere, men det skyldes
formentlig de større stævner, der er kommet til Fyn. Det har
konsekvenser for økonomien i DRF, så der er sat en spareplan i gang.
I bestyrelsen har vi drøftet, at man måske også kan spare på
konsulenterne i rideforbundet, og vi ønsker at gå videre med dette.

- Der er nogle uenigheder mellem DISU og DRF, da DISU oplever at der
er en topstyring, hvor de ikke bliver hørt.

2. Mesterskaber/stævner
- Vi har valgt at afvikle holdmesterskab for pony på trods af, at der kun

er to hold, hvilket egentlig er imod distriktet regler. Vi ønsker at snakke
med klubberne om dette på halvvejsmødet.

- Vi overvejer, om man til distriktsmesterskaberne for hold i dressur bør
ride andre programmer/sværhedsgrader. Hestene bør måske ride LA2
og MB0, frem for at ride LA4 og MB0. Vi ønsker at snakke med
klubberne om dette på halvvejsmødet.

3. TD
- Den nye 8 timers regel er dyrt for klubberne. Vi har foreslået, at noget

af betalingen skulle ligge ved rideforbundet. Det er blevet nedstemt.
4. Halvvejsmøde

- Halvvejsmøde bliver d. 24 September kl 19.
5. Økonomi

- Økonomien i distriktet er ok.
6. Kurser

- Vi ønsker et kursus for elevskoleundervisere. Helle går videre med
dette.

- Vi ønsker desuden at afholde et kursus om hestevelfærd for rytterne,
hvor vi vil invitere en til at orientere om de hesteeftersyn, der foregår
rundt omkring til stævnerne. Pia går videre med dette.

7. Evt.


